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ZÁPIS č. 7/ 2018
z jednání Výboru ZO OS KOVO ABB Brno konaného dne 19.9.2018 od 14.00 hod.

Přítomni:  viz. prezenční listina
Omluveni: viz. zápisy a výpisy z el. komunikace
Hosté:  ano – samostatná jednání

Program jednání V ZO KOVO ABB BRNO
1) Projednání záležitostí zaměstnavatele ABB s.r.o.
2) Projednání záležitostí zaměstnavatele AB Komponenty s.r.o.
3) Projednání ekonomických záležitostí ZO a schválení výdajů.
4) Diskuze a Závěr

Bod 1: Projednání záležitostí zaměstnavatele

V průběhu prázdninových měsíců byli zástupci zaměstnanců po jednotkách
seznamováni s potřebnými informacemi dle obvyklého scénáře.
Proběhlo seznámení s nově jmenovanou personální manažerkou ABB CZ.
Prostřednictvím jednání v jednotlivých úsecích i na celorepublikové úrovni jsme byli
seznámeni s výsledky ABB v ČR, zakázkovou náplní a tvorbou zisku. Proběhlo také
jednání s managementem EPDS ve věci slučování jednotek EP a EPDS Heršpická a
Vídeňská. Toto jednání bylo zaměřeno na sjednocení struktury mzdy a osobního
hodnocení zaměstnance THP profese. Prezentace materiálů a projednávání po
střediscích a úsecích THP přípravy výroby je v potřebném režimu, zaměstnanci mají
možnost se k návrhům vyjádřit do konce října 2018.
Proběhlo samostatné jednání o ukončení pracovního poměru u zaměstnance D
profese skladník z důvodů porušování pracovního řádu a také ukončení pracovního
poměru – reorganizace a sloučení činností v EPDS personalistika, a v jednotce SAS
Vídeňská, podpora účetních služeb – nástup po MD.
EPDS výrobní jednotka se potýká s úbytkem zaměstnanců a je vyhlášena náborová
kampaň. Částečně byly objasněny vedením jednotky EPDS důvody odchodu
spolupracovníků a zveřejněna průměrná fluktuace zaměstnanců v D profesích.
Vedení odborové organizace přijalo počátkem září podnět spolupracovníků z logistiky
rozváděčů MV na řešení neuspokojivých podmínek na jejich pracovišti zaměstnavatelem.
Mimo jiné je poukazováno na neférové podmínky pro stávající zaměstnance a nově
příchozí zaměstnance / nástupní mzdy jsou vyšší než u stávajících kmenových
zaměstnanců.

Usnesení: Výbor vzal na vědomí informace zaměstnavatelů. Výbor pověřil předsedu Jiřího
Bohdana sledováním situace a projednáním podnětů zaměstnanců s příslušnými
manažery výrobních jednotek.

Bod 2: Podněty zaměstnanců AB Komponenty

V uvedeném období měsíce bylo ve zrychleném jednání projednáno akceptování
stávající KS a získán přehled o zaváděných změnách ve výrobní jednotce
AB Komponenty, Vídeňská. Od samotných zaměstnanců AB Komponent nebyl přijat
žádný podnět k jednání.

Usnesení: Není vydáno.
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Bod 3: Projednávání ekonomických záležitostí ZO, schválení výdajů

ü Předseda Výboru ZO přednesl informace o stavu hospodaření ZO OS KOVO ABB Brno
a seznámil přítomné s aktuální situací v čerpání příspěvků a výdaji na zajištění
plánovaných aktivit.

ü Je možné uspokojit ještě žadatele o půjčku z odborových prostředků a součástí
jednání je tedy formální schválení dvou žádostí od kolegů, členů odborů, kde se
vyčkávalo na dodání potřebných dokumentů a faktur. Není nutné půjčky administrovat
pouze jedenkrát ročně, zájemci mohou být uspokojováni průběžně. Krátce po jednání
jsme také byli kontaktováni jedním z kolegů se žádostí o předčasné doplacení celého
zůstatku půjčky. Toto bylo administrativně zpracováno před vydáním tohoto zápisu.

ü Na žádost poskytovatele služeb ubytování je připravován jarní pobyt rodin s dětmi na
Franu – SK/ jarní prázdniny, sportovní komise připravuje tři samostatné víkendové
lyžařské pobyty. Souhrn těchto aktivit je uveden v závěru Zápisu.

ü Kolektivní vyjednávání pro rok 2019 je v přípravě, na jednání budou schváleny návrhy
zaměstnavateli- společnosti ABB CZ. Místní jednání pak proběhne v návaznosti na
výsledky Kolektivního vyjednávání.

Usnesení: Výbor ZO projednal a schválil výše uvedené materiály.

Bod 4:  Různé, Diskuze a závěr

ü Donáška novin placených z odborových prostředků a distribuovaných do dílen se
stabilizovala, nic méně, noviny jsou doručovány se zpožděním dle nastavených
parametrů vydavateli. Zákonná lhůta je do 7.30 hod., tisk je doručován cca v 8.00 až
8.30. Tento stav není vyhovující, stále se snažíme dosáhnout donášky do 7.00 hodin.

ü Předseda Výboru ZO OS KOVO ABB Brno se zúčastnil pravidelných jednání na
metodickém pracovišti OS KOVO Brno. Krátce seznámil s děním v OS KOVO a
v podnicích s podobným zaměřením výroby.

ü Přijaty regulační pravidla pro MultiSport, příjem žádostí od nečlenů viz.informace na
webových stránkách https://www.odboryabbbrno.cz/oskovo/benefit-ii-sportovni-
cinnosti/

ü Termín příštího jednání Výboru ZO OS KOVO ABB Brno je navrhován na středu
17.10.2018 od 14.00 hod., z důvodů potřeby projednání složení vyjednávací komise
na Kolektivní vyjednávání se zaměstnavatelem ABB s.r.o.

Usnesení: Výbor ZO vzal na vědomí informace z různého a diskuze.

Zimní lyžařské víkendy pořádané ZO OS KOVO ABB Brno

11.1.2019 až 13.1.2019; 8.2.2019 až 10.2.2019; 22.2.2019 až 24.2.2019

Připravujeme oblíbenou rekreaci rodičů s dětmi  na FRANU v termínu od soboty 9.2.2019
do soboty 16.2.2019 za podobných cenových podmínek jako v sezoně 2018 a se společnou
dopravou.

Propagační materiály a přihlášky připravíme a zveřejníme průběžně v říjnu.

Zapsal : Jiří Bohdan 26.9. 2018


